
Dyskutowali o współpracy z ARiMR

W  trakcie  dyskusji  nie  zabrakło  pytań  ze  strony  radnych  dotyczących  m.in.:  planowanych  zmian
reorganizacyjnych Agencji, sposobu i trybu przeprowadzania kontroli rolników oraz przekazywania dopłat
bezpośrednich. Podsumowana została także dotychczasowa współpraca samorządu z ARiMR oraz omówiony
zostały plany dalszego współdziałania.


